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Први Управни одбор након оснивања Друштва 18.3.2017.г. није испунио очекивања.
Пасивнист и опструкција дијела чланова који су занемарили Статутарне обавезе довела
је до реалне могућности гашења Друштва које је избјегнуто у посљедњи час сазивањем
Изванредне скупштине уз регистрацију њених одлука дословно посљедњи дан.

  

Од новог Управног одбора, који је наставио мандат претходног у трајању од једне
године, очекивало се, као најважнији задатак, да ће организирати Изборну скупштину
сукладно Статуту Друштва. Цијенећи могуће неискуство три мјесеца прије, 20.12.2020.г.
послао сам маил да упозорим да истиче вријеме за регуларно сазивање.......

  

Унаточ томе, Изборна скупштина је сазвана и закључена у једном дану.

  

Стога сам реагирао и изразио своје незадовољство таквим начином рада за који није
постојао разлог, тражећи да се објави цјелокупна кореспонденција са Управним
одбором, маил од 24.3.2021.г. и маил од 5.4.2021.г. (прилог).

  

Такођер сам реагирао и на Одлуку о избору почасних чланова Друштва. Сматрам да
мени није мјесто на листи почасних чланова из разлога које сватко може пронаћи на
овим страницама - те се јавно одричем додијељене части.

  

Како, унаточ тражењу да се ова кореспонденција службено објави и буде доступна свим
члановима Друштва, након готово четири мјесеца чекања одлучио сам да ју сам објавим.
Сматрам да то дугујем Друштву као иницијатор оснивања и један од оснивача Друштва.

  

Члановима, знаним и незнаним, остављам да процијене оправданост ове реакције!

  

Жељко Наранчић
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